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Abstract (en)
The vehicle-door stop device comprises a support (5) fastened underneath the vehicle for the guidance of a rod (8) forming a handle equipped with
an abutment for bearing against the inner wall of a door when the latter is pivoted against the outer side wall of a vehicle. The support (5) comprises
guide means (9) for keeping the rod (8) at least in two angular positions offset relative to one another. Elastic members (12) are provided for laying
the handle (13) against the door when the handle (13) occupies one of the two angular positions. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le dispositif d'arrêt de porte pour véhicules comporte un support (5) fixé en dessous du véhicule pour le guidage d'une tige (8) formant une poignée
munie d'une butée pour prendre appui contre la paroi interne d'une porte lorsque celle-ci est pivotée contre la paroi latérale externe d'un véhicule. Le
support (5) comporte des moyens de guidage (9) pour le maintien de la tige (8) au moins dans deux positions angulaires décalées l'une de l'autre.
Des organes élastiques (12) sont prévus pour appliquer la poignée (13) contre la porte lorsque la poignée (13) occupe l'une des deux positions
angulaires. <IMAGE>
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